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‘ 
Door de VVD fractie is kennis genomen van de mail van de betrokken Minister van 23 juni 2023 
betreffende het meerjarenprogramma Infrastructuur, Ruimte en Transport. Tot haar spijt heeft de 
VVD fractie kennis genomen van de ministeriele aankondiging dat vooralsnog de plannen mbt de N35 
en het knooppunt Azelo-Buren op pauze zijn gezet. De fractie vindt dat niet slechts voor onze 
inwoners en bezoekers, maar ook voor ons bedrijfsleven en andere direct betrokkenen uitermate 
teleurstellend. De fractie heeft begrepen dat uw college die teleurstelling deelt en dan ook nog het 
nodige in de richting van het landsbestuur zal ondernemen. 
 
Vooruitlopend daarop heeft de VVD fractie concrete vragen met betrekking tot de gevolgen van .een 
deel van het besluit, meer in het bijzonder waar het gaat over de Vloedbeltverbinding. Deze door ons 
om velerlei redenen niet graag omarmde verbindingsweg heeft door de verantwoordelijk 
Gedeputeerde van de provincie Overijssel als belangrijke ondersteuning meegekregen dat de 
verbinding deel gaat uitmaken van een krachtig en robuust wegennet doordat het knooppunt Azelo-
Buren zal worden verbeterd. Nu duidelijk is dat die verbetering er vooralsnog niet inzit, vervalt naar 
het oordeel van onze fractie ook een belangrijk deel van de onderbouwing van het gekozen tracee 
van de vloedbeltverbinding. Dit leidt tot de navolgende vragen: 
 
1.Deelt het college de mening dat het vooralsnog wegvallen van de verbetering van knooppunt 
Azelo-Buren gevolgen kan of zelfs moet hebben voor de keuzes die zijn gemaakt voor de 
vloedbeltverbinding? 
 
2.Is het college bereid of van plan om op deze grond opnieuw overleg te zoeken en te voeren 
met  alle betrokkenen over de onwenselijkheid van ongewijzigde voortgang van de 
Vloedbeltverbinding, nu verbetering van Azelo-Buren vooralsnog achterwege zal blijven? 
 
3.Is het college bereid om in overleg met alle  betrokkenen door externe deskundigheden te laten 
uitzoeken en rapporteren tot welke effecten de Vloedbeltverbinding zal leiden  zonder dat Azelo-
Buren is verbeterd? 
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